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SparkFun Serial Enabled 16x2 LCD - Black on 
Green 3.3V
LCD-09066 ROHS
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Description: The serial enabled LCD allows you to control a parallel based LCD over 
a single-wire serial interface. Included in this product is a black on green 16x2 LCD 
connected to our serial backpack. The backpack, based around a PIC16LF88, takes a 
TTL serial input and prints the characters it receives onto the LCD. The installed 
firmware allows for a number of special commands so you can clear the screen, 
adjust the backlight brightness, turn the display on/off, and more.

Communication with SerLCD requires 3.3V TTL serial at a default baud rate of 
9600bps (8-N-1). You can adjust the baud to any standard rate between 2400 and 
38400bps. The power, ground and RX pins are all broken out to a 3.5mm pitch screw 
terminal.

SerLCD has the ability to dim the backlight to conserve power if needed. There is also 
a potentiometer on the backpack to adjust the contrast.

Note: Though the silkscreen may say ‘5V’, this is a 3.3v Serial LCD. Connect to a 3.3v 
power source.

Features:

• PIC 16LF88 utilizes onboard UART for greater communication accuracy
• Greater processing speed at 10MHz
• Incoming buffer stores up to 80 characters
• Backlight transistor can handle up to 1A
• Pulse width modulation of backlight allows direct control of backlight brightness 

and current consumption
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• All surface mount design allows a backpack that is half the size of the original
• Faster boot-up time
• Boot-up display can be turned on/off via firmware

Dimensions: 1.425x3.15" - 1" Thick
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Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 
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